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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:606 Barnäktenskap

Länsstyrelsen i Östergötland driver den nationella stödtelefonen dit man kan 
ringa om man är orolig för att någon far illa relaterat till hedersproblematik. De 
har utifrån samtalen konstaterat att fram till och med i somras har 44 barn blivit 
bortförda och bortgifta mot sin vilja. Mörkertalet är naturligtvis mycket, 
mycket större.

Det finns ingen statistik över hur många barn som förs bort, hur många som 
gifts bort under tvång eller ens hur många som är i riskzonen, men vi vet att 44 
barn har förts bort och blivit bortgifta mot sin vilja. Det här är fall där barn far 
illa och blir utnyttjade.  

Min och Moderaternas ståndpunkt är att det behövs en uttalad nolltolerans mot 
hederskultur samt en kraftsamling i form av en nationell handlingsplan mot 
bortförande och bortgifte av barn.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att bekämpa barnäktenskap och 
motverka att barn i vårt land skickas utomlands för att giftas bort?

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-09
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


